
 

 

 

Verslag algemene ledenvergadering DVS van vrijdag 23 september 2022 

Aanwezig: 
Max Gubbens, Piet Willems, Olaf Spijkerman, Peter de Louw, Mieke van Vliet, Martijn Piepenbrock,  
Wouter Piepenbrock, Janique Zweers, Perry van Limpt, Armand Didden, Roelant Derijck, Dion Hazelaar,  
Harrie van Boxtel, Jose van de Boom, Tonnie van de Boom, Sander Bosch, Kelly Leemans, Ralf Janssen,  
Mike de Louw, Maarten van Rooij, Michiel Willems, Henk Blankers, Dave Daamen, Marcel Spijkers,  
Pieter van Wierst, Maryl Boerenkamp, Andrew Pape.  
 
Afgemeld: Henk Verbruggen 
 
 
 
 
1. Opening 

Om iets na 20.00 uur opent vice voorzitter Marion de vergadering. 
 

2. Mededelingen en vaststellen agenda 
Dit jaar zullen er tijdens de ALV geen jubilarissen gehuldigd worden.  
Er zijn wel jubilarissen maar die worden tijdens de nieuwjaarsreceptie in het zonnetje gezet.   
Er wordt door de leden geopperd dat huldiging tijdens nieuwjaarsreceptie ook beter is dan tijdens ALV.   
Afgesproken dat we dit voortaan zo zullen gaan doen. 
De voorgestelde agenda is akkoord en zal worden aangehouden.  
 

3. Toelichting aftreden voorzitter door Marcel Spijkers 
Marcel krijgt zoals gevraagd het woord om zijn aftreden als voorzitter toe te lichten. Bestuursdiscussies 
hebben hem gedwongen zijn functie neer te leggen, zo geeft hij aan. Marcel benadrukt dat hij trots is op de 
vele DVS leden.  
 

4. Vaststelling verslag ledenvergadering 2021 
Het verslag wordt goedgekeurd.  
 

5. Jaarverslag / terugblik seizoen 2021/2022 

• Nieuw tenue jeugd (eigen ontwerp) wordt doorgetrokken naar rest van de vereniging 

• Lockers om kleedkamer te kort snel op te lossen 

• Verkenningsgesprek buitensport 

• Start van wandelvoetbal op woensdagmorgen 

• Start van zaterdagvoetbal team  

• Uitbreiding overkapping 

• Corona perikelen  

• 40 teams / op enig moment 745 leden 

• Twee `bijna kampioenen`, JO17-2 en DVS 2 

• Twee nieuwe kozijnen bestuurskamer 

• Zes nieuwe terrasstoelen aangeschaft 

• Afzuiging toiletten gerealiseerd 

• Beamer en scherm opgehangen 

• Meerdere keren sportpark open voor vluchtelingen tijdens hun verblijf in Waalre.   

• Start van zaalvoetbal team per nieuwe seizoen 
 

 
 
 
 
 
 



 
 
 

6. Verslag penningmeester 

• Financiële verantwoording 2021/2022 
o Op de getoonde overzichten zien we dat DVS het op het gebied van kantine inkomsten, 

contributie, sponsoring en loterijen prima doet.   
o Het eindsaldo van de diverse rekeningen is prachtig.  

• Vastleggen begroting 2022/2023 
o We begroten conform de resultaten van het seizoen 2021/2022 waarbij het banksaldo het 

kompas zal blijven.  

• Vaststellen contributies 2023/2024 
o Voor het komend seizoen zal er wederom geen verhoging van de contributie nodig zijn. 

• Per komend seizoen worden we BTW plichtig omdat het aantal pin transacties enorm toegenomen is. 
 

7. Verslag kascontrole commissie 
De leden van de kascontrole commissie mogen twee opeenvolgende jaren deelnemen. Dit jaar bestond de 
kascontrole commissie uit de heren Willem Weijers en Willem Bouwmans. Beide hebben de boekhouding 
doorgenomen en gecontroleerd. Ze zijn tevreden en verlenen derhalve decharge aan het bestuur.   
Onlangs gelezen in de statuten dat de kascontrole commissie uit drie leden plus een reservelid moet 
bestaan. Dit is blijkbaar al jaren anders gelopen, maar vanaf volgend seizoen gaan we het doen zoals ooit 
vastgelegd in de staturen.  
De drie kascontrole commissie leden zijn daarom Willem, Willem en Maryl.  Het reservelid wordt Jan Willem 
Linsen.  
 

8. Mutatie bestuursleden / leden commissies 

• Aftredend 2022/2023: secretaris; herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld; dit 
betekent dat Marion voor nog een periode van drie jaar secretaris zal blijven.  

• Aftredend 2023/2024: voorzitter 

• Aftredend 2024/2025: penningmeester en jeugdvoorzitter 

• Accommodatie commissie: Perry van Limpt gaat stoppen met de keuring van de velden in het weekend. 
Op zaterdagen zal Maarten van Rooij, en op zondagen zal Henk Verbruggen, de keuring van de velden 
op zich nemen.   

• Geen wijzigingen bij de andere commissies. 
 

9. Rondvraag 

• Andrew Pape: kan de kantine in november open voor de WK wedstrijden? Antwoord: wordt naar 
gekeken. 

• Sander Bosch: ziet graag de begroting terug op de agenda. Wil zien waar DVS op aanstuurt. Antwoord: 
het saldo van de bankrekeningen is bepalend. 

• Dave Daamen: wanneer mag iemand “oproepspeler” worden. Antwoord: nieuwe leden kunnen niet per 
direct “oproepspeler” worden omdat dit een soort van privilege blijft voor de oudere spelers onder ons.  
Er kan een uitzondering gemaakt worden indien het gehele team dit per direct akkoord vindt omdat er 
anders bijv. een tekort aan spelers ontstaat. 

• Mieke van Vliet: wil graag een reactie op het verhaal van Marcel en op de mededeling dat een voorzitter 
onzichtbaar moet zijn.  Antwoord: gaan we niet doen.  

• Janique Zweers: zou meer uitleg willen over “train de trainer”. Onderbouw is okay, de bovenbouw kan 
beter.  Antwoord: gaat de jeugdcommissie (technische commissie) naar kijken. 

• Andrew Pape: vindt het niet prettig dat trainers van de JO19-1 een dubbele functie hebben. 
 

 
 
 
 
 
 
Opgemaakt door Marion Didden namens hoofdbestuur DVS 

 


